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OIVA seurantaryhmän (VN/16897/2022) toimikauden 1.5.2022-31.12.2024 4. kokouksen muistio. 

 

1. Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen. 

Todettiin läsnäolijat. 

Käytiin läpi asialistan sisältö. 

Päätös: hyväksyttiin asialista. 

2. Edellisen kokouksen muistio 

Puheenjohtaja esitteli aiheen. (Muistio) 

Päätös: hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio. 

 

3. OIVA:n vuosiraportointi vuodelta 2022 (Liite1.) 

Tom Marsti esitteli aiheen. 

 

Puheenjohtaja avasi keskustelun ja kysyi tarkennusta sen suhteen, voidaanko 

odottaa, että vuoden 2023 kohdalla saadaan kirittyä aikataulua hankkeessa. 

Marsti (DVV) vastasi, että tarkoitus on kiriä aikataulua vuoden 2023 aikana. 

Lipponen (VM) nosti esille, että RRF rahoituksen osalta tulee olla tarkkana. 

Erkkilä (VM) nosti esille, että tulokset ovat olleet positiivisia. Vuodelle 2022 

budjetoiduista rahoista ¾ käytettiin. Onko tämä johtunut siitä, että 

budjetoitumäärä on ollut oikea vuodelle 2022, mutta rahankäyttö on siirtynyt 

viivästymisten takia. 

Marsti (DVV) totesi, että syynä tälle on ollut uusi hanke ja uusi vetäjä. Tilanne on 

muuttunut siten, että konsulttien saaminen oli aiempana vuonna kiven alla mutta 

tilanne on nyt parempi saatavuuden suhteen. Tämä haaste on siis poistunut.  

Jalonen (DVV) nosti esille, että useamman vuoden rahoitus on nyt turvattu, niin 

uskalletaan tehdä pidempiä sitoumuksia ostopalveluiden osalta. On paljon 

sisäisiä riippuvuuksia ja laajentuminen pitää tehdä hallitusti. Totesi, että on hyvä 

drive päällä. 

Kartano (VM) totesi, että on ollut hyvä alku ja näyttää lupaavalta. Toivottavasti 

asiat tehostuvat vähintään sen verran kuin suunniteltu. Tarkoituksena on 

varmaan saada viime vuodelta ylijääneet varat tämän vuoden aikana käytettyä? 

https://api.hankeikkuna.fi/asiakirjat/eaa8f406-65d0-409b-9afc-b41c95db2085/e2337ae4-d402-4e43-a594-a2f728c05880/MUISTIO_20240125114536.PDF
https://api.hankeikkuna.fi/asiakirjat/eaa8f406-65d0-409b-9afc-b41c95db2085/57005a40-6009-41f2-bf18-11d202fe6545/KIRJE_20240125115721.PDF
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Marsti (DVV): seuraavassa esityksessä on tarkemmin rahankäytöstä koskien tätä 

vuotta. Tärkeintä löytää oikeita käyttökohteita rahan käytölle. 

Päätös: hyväksyttiin vuosiraportti ja ohjelman tuotokset v. 2022. Todettiin 

tuottavuusrahoituksen käyttäminen yhteistoimintasopimuksen mukaiseksi. 

4. Suunnitelma koskien OIVA:n vuoden 2023 tavoitteita (Liite2.) 

Tom Marsti esitteli aiheen. 

 

Kartano (VM) nosti esille, että lainmuutoksista on varmasti selkeää hyötyä, niin 

näistä voisi rakentaa selkeän ”business casen” siitä mitä se konkreettisesti 

tarkoittaa.  

Marsti (DVV) totesi, että näiden eteen on tehty paljon töitä, tämä varmasti 

helpottaisi. 

Jalonen (DVV) nosti, että näistä on tehty kattava selvitys OM:n suuntaan. 

Automaattisen päätöksenteon yleislainsäädännön hyväksyminen edistää 

tekemistä. Todella tärkeä asia huomioida tässä vaiheessa. Etenkin holhouksen 

puolella tulevat lainsäädäntöä vaativat asiat vastaan. 

Puheenjohtaja totesi, että OM:lla näyttäisi heidän kanssa käytyjen keskustelujen 

pohjalta olevan DVV:n esille tuomat lainsäädäntötarpeet heidän hallitusohjelma -

korteilla ja näin niitä myös heidän puoleltaan edistetään. OM on kuitenkin myös 

todennut, että tarvitsevat resursseja, jotta kokonaisuuksia voidaan edistää.  

Erkkilä totesi, että Marsti on nostanut hyviä pointteja esille ja nosti esille 

kysymyksen siitä pääsevätkö suunnitteluvaiheessa kansalaiset ääneen sen 

suhteen, miten prosesseja tulee uudistaa? Erkkilä komppasi business case 

ajatusta ja säädösmuutosten tuomien etujen konkreettisesti esille tuomista. 

Lipponen (VM) totesi, että tavoite ja tarina tulee pitää kirkkaana mielessä 

tehdessä.  

Kartano (DVV) totesi liittyen nimenmuutospalveluihin, että kustannushyöty 

kannattaa ottaa näissäkin asioissa huomioon. 

Erkkilä (VM) totesi kokonaisuuteen liittyen, että tuottavuuspöytäkirjassa on sovittu 

7 htv:n säästämistavoite. Tämän saavuttamisen suhteen ei näyttäisi olevan 

ongelmaa. 

Marsti (DVV) nosti asiakkaiden mukaan ottamiseen liittyen, että tällä hetkellä 

asiakkaat otetaan mukaan palvelumuotoilun kautta. Olisiko jotain mahdollisuutta 

siihen, miten pystyttäisiin avaamaan kehittämistä ja saataisiin paremmin 

asiakasnäkymää kehittämiseen. 

https://api.hankeikkuna.fi/asiakirjat/eaa8f406-65d0-409b-9afc-b41c95db2085/faf796c2-abcc-4561-a1bc-285338f3c92a/KIRJE_20240125115721.PDF
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Jalonen (DVV) totesi, että on tärkeää huomioida se, miten asiakkaita saadaan 

mukaan kehittämiseen. Mitkä ovat niitä asioita joita otetaan palvelukehittämiseen 

mukaan? Oivassa pyritty edistämään etenkin niitä asioita joissa sähköinen 

asiointi ei ole vielä mahdollista.  

 

Päätös: hyväksyttiin suunnitelma. 

5. OIVA:n toteuttamisen vaatimat säädöstarpeet ja niiden etenemistilanne 

Päätös: käydään asiasta keskustelua seuraavassa kokouksessa Merja Muilun 

poissaolon vuoksi. 

 

6. Muut aiheet 

 

7. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

 

 

 

Liitteet / Bilagor Liite1. 

 Liite2. 

Jakelu / Sändlista Jäsenet 
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